



## MT-28

### International Conference on Magnet Technology

Aix-en-Provence, France, 10-15 September 2023

The International **Magnet Technology** series of conferences have as a theme Magnets and their associated technologies : **Fusion**, **High Energy Physics**, **Power Engineering** and **Medical Diagnosis**.

**Who ?** Magnet Technology is the main international conference on Magnets, with participation of the most renowned **experts**, top-level **industrials** and most promising **young scientists** from the best labs and universities.

**How many ?** The conference attendance is typically between **500 and 800 participants** (experts, students, exhibitors etc...).

**From where ?** MT-28 will bring together professionals from more than **30 countries** around the globe !

**Venue ?** For the first time, the MT conference will be held in the gorgeous city of Aix-en-Provence, in the famous **Grand Théâtre de Provence**.

**Content ?** Five unmissable **plenary talks**, dozens of exciting **oral presentations**, hundreds of **posters**, many high-end **exhibitors and much more !**

**Visit ? ITER site visits** will be organized on the previous weekend and during the week. Don't miss this unique opportunity !



**Why me ?** Are you a researcher ? An academic lab looking for young talents ? An industrial with an international development plan ? An institution promoting scientific excellence ? An organisation searching for networking opportunities ? ... We'll welcome you at MT-28 !

Registrations, exhibition and sponsorship opportunities at:

<https://mt28.aoscongres.com>





## MT-28

### International Conference on Magnet Technology

Aix-en-Provence, France, 10-15 Septembre 2023

Les conférences internationales de la série **Magnet Technology** ont pour thème les aimants et les technologies associées : **Fusion**, **Physique des Hautes Énergies**, **Génie Électrique** et **Applications Médicales**.

**Qui ?** Magnet Technology est la principale conférence internationale sur les aimants, avec la participation des meilleurs **experts**, des **industriels** de pointe et des **jeunes scientifiques** les plus prometteurs provenant des plus grands laboratoires et universités.

**Combien ?** La conférence rassemble typiquement entre **500 et 800 participants** (experts, étudiants, industriels etc...).

**D'où ?** MT-28 permettra un échange entre des professionnels provenant de plus de **30 pays** !

**Site ?** Pour la première fois, la conférence Magnet Technology aura lieu dans la sublime ville d'Aix-en-Provence, à l'intérieur du fameux **Grand Théâtre de Provence**.

**Contenu ?** Cinq **présentations plénières** inoubliables, des dizaines de **présentations orales** passionnantes, des centaines de **posters**, plusieurs grands **industriels**, et bien d'autres choses encore!

**Visite ?** Des **visites du site ITER** seront organisées pendant la conférence. Ne manquez pas cette chance unique!



**Pourquoi moi ?** Etes-vous un scientifique ? Un laboratoire en quête de jeunes talents ? Un industriel s'ouvrant à l'international ? Une institution promouvant l'excellence scientifique ? Une organisation à la recherche de contacts et d'opportunités ? ... Nous vous accueillerons avec plaisir à la MT-28 !

Inscriptions, réservations et opportunités de parrainage:

<https://mt28.aoscongres.com>

